
Zápis z výboru pozemního hokeje  

Konaného dne: 20.07.2023 

Přítomni:  Josef Slavíček (Pepa), Jan Veverka (Honza), František Buršík (Franta), Jakub Žvejkal (Kuba)   

1. 

Členové výboru byli seznámeni Honzou se záměry TJ o akcích, které by měly být realizované ve 

sportovním areálu převážně za spolupráce s městem. 

Konkrétně se jedná o opěrnou zeď u fotbalového hřiště, o opěrnou zeď u kantýny, chodník u 

fotbalového hřiště (souběžně se Sportovní ulicí), víceúčelové hřiště v místě bíčvolejbalu, zajištění 

areálu kamerovým systémem, malování šaten, zajištění vodního zdroje pro zavlažování fotbalového 

hřiště. 

Opěrná zídka a chodník u čelního vstupu (již rozděláno)    

Likvidace staré umělky a stavebního odpadu formou společné brigády.  

2. 

VV prošel a doplnil seznam úkolů týkajících se hokejového oddílu: 

Oprava hrací plochy (zodpovědný Franta) – smlouva podepsána, čeká se na termín od dodavatele 

Doplnění osvětlení (Z Franta) – kontaktuje firmu a zajistí nabídku 

Dokončení hrazdy (Z H) – nakoupí geotextílii a objedná dřevoštěpku (další etapa zatím ne)  

Výměna sítě za hřištěm – (Z H) – poptá dodavatele, zajistí odstranění náletového porostu a dle 

termínu dodavatele objedná plošinu a zajistí vlastní výměnu 

Nákup pomůcek pro tréninky (Z P) – bude svolána schůzka s Markem Bradou, na základě které bude 

provedeno objednání 

Pokrytí celého hřiště internetem (Z H) – po předložení nabídky firmou Starnet, dojde k její 

vyhodnocení a případnému uzavření smlouvy (musíme zajistit výkop!) 

Světelná tabule (Z H) – bude zajištěna poptávka a následně bude rozhodnuto o nákupu 

Příprava vodního zdroje pro budoucí rekonstrukci (Z H) – budou poptáni projektanti  

 3. 

Došlo ke schválení členských příspěvků pro sezonu 2023/24 a to v následujících hodnotách: 

Ženy: 6.000,-Kč/3.300,-Kč  

Muži: 5000,-Kč/2.700,-Kč 

Dorostenci: 6.000,-Kč/3.300,-Kč 

Starší žáci/žačky: 6.000,-Kč/3.300,-Kč 

Mladší žáci/žačky: 5.600,-Kč/3.000,-Kč 

Přípravka: 5.200,-Kč/2.800,-Kč  

Benjamínci: 3.800,-Kč/2.100,-Kč 

Minibenjamínci: 3.000,-/1.700,-Kč 

Poplatek za evidenci neaktivního člena: 500,-Kč 

 

4. 



Byla probrána stávající ekonomická situace. S ohledem na to, že dosud nevíme výši příspěvku v rámci 

programu Můj klub, nebudou realizovány žádné bezpodmínečně nutné nákupy a investice. Veškeré 

vyšší výdaje budou odsouhlasovány VV.   

5. 

Jakmile to bude možné (dovolené) zkusí Honza zajistit pronájmy hal a tělocvičen pro halovou sezonu 

v rozsahu loňského roku (Kostelec a Průhonice).  

6. 

Honza pomůže doplnit vedoucí mužstev pro kategorie nové (U12 dívky) a tam, kde vedoucí ukončili 

činnost (U10 a U15).   

7. 

Program Hokejová rodina vše zpracuje Honza ve spolupráci s Markem Filipovským. Dle Marka se dá 

velká část použít z programu uplynulých let.  

8. 

Na závěr Pepa oznámil ukončení ve všech funkcích jak v oddílu pozemního hokeje tak v TJ (vyjma 

trénování U15). Jakub prověří další postup, tak aby byl v souladu se stanovami.   

 

Sepsal Honza 

 

      

 

 

 

 

 

 

 

  


